
Referat bestyrelsesmøde 30/3 2024 

 

Resultatopgørelse og likviditet. 

Økonomien er gennemgået. Vi følger tallene tæt.  

 

Status fra formand/kasserer og udvalg 

Formand: Der er afholdt møde med staldpersonalet. Vi ønsker os at der er 2 på arbejde til både ind- og 

udluk. Vi ser på hvilke muligheder vi har indenfor vores budget. Vi vender også lovgivningen i forhold til de 

meget unge piger vi har ansat til at muge mv. De må maks arbejde 2 timer/dag på skoledage. Men det 

passer med opgaven, mugning af elevskolens bokse tager 1½ time/dag.  

Kasserer: Der arbejdes på årets budgetter.  

Staldudvalg:  Vi skal have lavet en aftale/møde med vores nye mand hos kommunen. Boksene begynder at 

se slidte ud og vi har en del heste der sparker og på anden vis er hårde ved boksene. Vi skal have lavet en 

gennemgang af alle boksene, så deres stand er dokumentere ved ud- og indflytning. Den enkelte opstalder 

har ansvar for at efterlade boksen i samme stand som den er modtaget (almindeligt slid undtaget). Vi har 

rotter – vi tager fat i kommunens rottemand. Og vi overvejer muligheden for katte.  

Anders der plejer at gøde vores græsfolde har fået ny, større maskine og kan ikke komme ind op vores folde. 

Måske kan vi gøre det selv. Morten undersøger om vi overhovedet kan få lov til at købe gødning.  

Centerudvalg: Der har været afholdt møde. Bunden i ridehuset lider lidt under at der ikke bliver harvet i 

weekenden. Vi arbejder med muligheden for at få en harvning ind i weekenden. Den kan evt. ligges ind i 

pointsystemet. Beskrivelse og koordinering ligges i centerudvalget.  

Et forslag fra centerudvalget er, at man drøfter frivillighed og de forventninger der ligges til den frivillige 

indsats. Skal vi have flere obligatoriske arbejdstimer, men til gengæld flere ”ad hoc” opgaver der kan tælles 

med? 

Vi skal have tilført flis til den øverste bane.  

Der kommer et nøgleskab op med nøglen til frøen. Koden skrives ud til alle registrerede ”frøførere” 

Vores høbarer på foldene går i stykker og bliver ”farlige” med løse skruer. Frem mod næste vintersæson, 

prøver vi at finde på alternativer.  

Hegnet mod stien bag øverste bane er pilråddent. Hvis vi får materialer tilovers, skifter vi det ud.  

Elevudvalg: Vi har 11 elevskoleheste, Gucci fungerer dog ikke pt. Vi leder efter endnu en hest. Der er ansat 

en ny træner (Mia). Der bliver taget nye elever ind i rideskolen.    

Der planlægges ridelejre, voltige, og sjov ferie.  

Der er kommet måtter til alle elevskoleboksene – hurra!! 

Der er kommet klubjakker, der kan bestilles af alle.  

 



Oplæg fra Centerudvalget – evt renovering af udendørsarealer.  

Der er forslag til ændret placering af wrap, strøelse, trailere mv. Måske også mulighed for andre 

forbedringer i samme omgang. Dette vil blive præsenteret på næstkommende staldmøde.  

Løse heste i ridehuset 

Lige nu er retningslinjen, at vi ikke må have løse heste i ridehuset. Der er et ønske om at vi må have det 

igen. Vi har talt med ”bane-Kim” som melder tilbage, at det slider på bunden og at vi nok skal påregne en 

ekstra opretning pr år ved løse heste. Det er således en afvejning af, hvor vigtigt vi synes det er. Vi tager en 

drøftelse på kommende staldmøde.  

 


